

Title (en)

Method for manufacturing flexible footwear, and footwear obtained

Title (de)

Verfahren zur Herstellung von flexibles Schuhwerk, und erhaltenes Schuhwerk

Title (fr)

Procédé de fabrication d'un article chaussant souple et article chaussant obtenu

Publication

EP 0807387 A1 19971119 (FR)

Application

EP 97401090 A 19970515

Priority

FR 9606253 A 19960515

Abstract (en)

The footwear is manufactured from a supple cup shaped sole. The edge of the sole (2) is assembled to the edge of the inner sole (6) by its back part and then turned inside out. An inner pad (12), made of foam material, is inserted between the sole and the inner sole. The rest of the inner sole is assembled to the edge of the sole and the upper is then turned inside out. The article is then heated to a temperature of 30 deg. The lower surface of the inner pad is covered with non-woven material (13).

Abstract (fr)

Le procédé de fabrication consiste, après avoir assemblé envers contre envers par piquage la tige sur le rebord (2) de la semelle, à assembler l'envers de la bordure d'une première de propreté (6) sur le pourtour de la partie arrière et centrale de la chaussure, à retourner ladite première de propreté puis à insérer une première (12) en mousse entre la semelle et la première de propreté, et enfin à assembler le reste de la bordure de la première de propreté sur la face interne du rebord (2) de la semelle avant de retourner la tige (3) pour obtenir l'article fini. La première (12) en mousse, insérée entre la semelle et la première de propreté (6) comporte, du côté de ladite semelle, une surface (13) en matériau non tissé qui permet de la glisser plus facilement entre ladite semelle et ladite première de propreté. <IMAGE>

IPC 1-7

A43B 9/08

IPC 8 full level

A43B 9/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 9/08 (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] CH 257705 A 19481031 - NEWMAN S SLIPPERS LIMITED [GB]
- [A] US 4899412 A 19900213 - GANON MICHAEL H [US]
- [A] US 2590707 A 19520325 - JONAS GILBERT F
- [A] US 5392532 A 19950228 - BRAY JR WALTER T [US], et al
- [A] FR 2606607 A1 19880520 - ESSNER FRANCOIS [FR]

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0807387 A1 19971119

DOCDB simple family (application)

EP 97401090 A 19970515